
 

Referat styrelsemöte i SWB, ASVH Service AB och Equine SwedeHorse AB den 
12-13 december 

 
Rapporterades att domarutskottet hade gått igenom domarnas behörigheter. Några domare 
kommer att kontaktas via telefon eller mejl för att säkerställa engagemang och att de deltar på 
domarkurser under 2024. 
 
Rapporterades från ungdomssektionen. Sektionen hade haft ett möte och diskuterat förslaget från 
förra styrelsemötet om att höja åldersgränsen likt Svenska Ridsportförbundets riktlinjer. 
Rapporterades att två i styrelsen avgått och att det kommer väljas in nya ledamöter till 2024. 
Diskuterades hur Ung SWB kan arbeta för att engagera nya ungdomar. Mötet kom med input och 
förslag till TK. 
 
Presenterades förslag på budget i ASVH Service AB, SWB och Equine Swede Horse AB. Beslutades att 
godkänna föreslagen budget. 
 
Diskuterades hingstar som går på ett sto-licens men som inte skickat in alla underlag och därmed blir 
godkända som Accepterade hingstar. Beslutades att hingstar som går på ett sto-licens i SWB ska 
hanteras som spermaimporter förutsatt att det fungerar rent praktiskt. 
 
Beslutades att SWB inte ska registrera avkommor som är gjorda via ICSI/OPU med anledning av den 
teknik som används idag och hur smärtsamt det är för stona. 
 
SWBs personal anslöt till mötet och respektive person höll en presentation om sitt arbete. 
 
Under mötets andra dag genomfördes en workshop på temat hästvälfärd med SWBs personal och 
styrelse. Deltagarna delades in i grupper som diskuterade SWBs aktiviteter utifrån ett 
hästvälfärdsperspektiv. Grupperna fick presentera sitt arbete, anteckningar från respektive grupp 
samlades in för att ha med sig i arbetet framåt. 
 
 
 


